
 

 

Stamnes barnehage – Stamnes aktivitetshus ? 

Til Vaksdal kommune. 

Stamnes idrettslag ved arbeidsgruppa; Stamnes aktivitetshus, søkjer med dette om 

å få ta i bruk- eller leige barnehagebygget og tomta på Stamnes i eitt år. 

Stamnes idrettslag ynskjer å etablere eit aktivitetshus fordi me vil skape;  

1. Auka trivsel og fellesskap for innbyggarane.  

2. Auka attraktivitet for tilflytting. 

Målgruppe er folk i alle aldra, einslege, familiar, og særleg ung ungdom.  
Ein lågterskel møteplass, der ein kan treffast i kvardagen utan at det må organiserast, vil 
vere eit særs godt trivselstiltak, for innbyggjarar men og som ein god arena å inkludere 
tilflyttarar.  Aktivitetshuset skal vere eit supplement til dei faste arrangementa bygda. Bygget 
og uteområdet har kvalitetar som er godt egna til eit aktivitetshus; sentral plassering, bygget 
sin storleik og planløysing som og gir moglegheit for å skilje mellom ålmenn bruk og 
‘ungdomsklubb’. Lukkast me med dette prosjektet, meiner me det vil være eit viktig bidrag 
til kommunen si satsing på folketalsvekst og bygdeutvikling. 
 

Tidsavgrensa bruks- eller leigeavtale på eitt år.  

SIL ynskjer å prøve ut om det er grunnlag for å drive eit aktivitetshus i bygda, før ein ev. 

søkjer kommunen om å få overta og forvalte huset og tomta. Me ynskjer å nytte året til å 

mobilisere til engasjement gjennom bruk. Kva bruk og aktivitetsnivå me får til heng saman 

med kva inntekt me får til og vis a versa.  Gjennom ein prøveperiode kan me testa ut om me 

vil klare å få på plass inntekt som svarar til drift og vedlikehald.  

Forslag til framgangsmåte: 

1. Søkje kommunen om ein eitt-årig bruks- eller leigeavtale.  

2. SIL dekkjer utgifter - etter avtale med kommunen - for den tidsavgrensa leigeavtalen.  

3. Før ein inngår ein leigeavtale bør ein einast om nokre rammer for bruk ( til dømes val av 

nøkkelsystem/kodelås, utlån, felles ‘ordens reglar’ ved bruk osv.)  

4. Arbeidsgruppa har som oppgåve å vere pådrivar til å ta staden i bruk og inkludere ulike 

målgrupper. Type bruk må og få vekse fram undervegs.  

Arbeidsgruppa har ansvar for å handtere rammer jf. pkt 3. Det skal arbeidast for å få til 

inntekt for ev vidare drift ved overtaking. 

5. Prosjektet (ved arbeidsgruppe /SIL)  skal evaluerast innan 3 mnd. før leigeavtale går ut. 

Det skal då kartleggast om det er etablert grunnlag for å søkje om overtaking. Alternativt 

om SIL skal avslutte prosjektet når leigeavtale går ut.  

6. Før ev overtaking må ein ha avklart driftsform,  (kven og korleis ), og plan for inntekt til 

drift og vedlikehald. Brukare skal involverast i evaluering og forslag til drift og økonomi. 

 

Stamnes 24.03.21, arbeidsgruppa Stamnes aktivitetshus; 

Helen Børhaug, Christian Kulshamar, Morten Lilletvedt og Nieves Tur. 


